
Signerat dokument
via https://min.ebox.nu

SDHK styrelsemöte 2022-09-13

Signerad 
text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt 
som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande
Namn: 2022-09-13 Styrelsemöte.pdf
Storlek: 236502 byte
Hashvärde SHA256: 
56e80717dc8f5bf977aed371230a1219a32d7083e08f16b1d1bfebefc1621b45

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:
Taru Helena Ylikylä
Signerat med BankID 2022-10-10 17:32 Ref: 789d3cea-44e4-4427-9765-da0fb5d5122d

KATHLEEN MONICA BERGGREN
Signerat med BankID 2022-10-10 09:22 Ref: ba55cc1a-d586-4119-be8a-6db052b6778a

AGNES THORLAKSDOTTIR
Signerat med BankID 2022-10-10 09:18 Ref: 2c3c1397-92ca-4269-ab6d-3b4bfd8b3fbb

 T
H

Y,
 K

M
B,

 A
T 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





 

Protokoll styrelsemöte 2022-09-13 

Närvarande: Agnes Thorlaksdottir, Urban Prytz, Kathleen Berggren, Michael Bloom, Taru Ylikylä,  

Adjungerad: Sara Nordin 

Anmält förhinder:  Lars-Olof Carlén, Nathalie Omre 

Inte anmält förhinder: Anne Weiefors, 

 

§56 Mötets öppnande 

Viceordförande Kathleen Berggren öppnade upp mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 

§57 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§58 Val av protokollförare 

Sekreterare Agnes Thorlaksdottir valdes till protokollförare. 

§59 Val av protokolljusterare 

Taru Ylikylä valdes till att jämte viceordförande Kathleen Berggren justera protokollet. 

§60 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll lästes igenom och godkändes med förtydligande gällande 

viceordförandes möte på SKK som gällde ”Marknadsföring av våra rashundar”. 

Kommentar till rapporten från Sara Nordin ang samtal med Hildeward Hoendrken. Det visade sig i 

samtal med SKKs ordförande Thomas Uneholt att konferensen är betydligt större än en 

brackycefalkonferens. Bland annat kommer man att beröra den problematik som berör rashundar i 

Tyskland gällande bland annat nakenhundar. Det ska vara ett steg till att hitta en samarbetsplatform 

för några större europeiska kennelklubbar. 

§61 Ekonomisk rapport 

Ekonomin är god. Styrelsen har en del frågor om hur posterna fördelas. 

Beslutades att snarast kalla kassören till ett extra ekonomimöte, senast före nästa styrelsemöte den 

11 oktober 2022. 

§62 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordföranden: 
Inget att rapportera 
 
Viceordförande: 
Inget att rapportera 
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Sekreterare:  

Diarienr Beskrivning Åtgärd/kommentar 

2022-0593 
2022-0594 

Alexandra Drott Staedler önskar utbilda sig på 
Boston och Pekingese 

Beslut: godkänna ansökan för 
Pekingese. När gäller ansökan om 
Bostonterrier så avvaktar SDHK 
utgången av den skrivelse som 
rasklubbarna har skickat till SKK. 

2022-0560 CCCs skrivelse ang Tyskland Styrelsen noterade informationen 

2022-0599 FCI championat för juniorer och veteraner Styrelsen noterade informationen 

2022-0600 Domare Boden 2024 SDHK-UK tar kontakt med FBK 

2022-0602 Angående utställning i Boden 2024 SDHK-UK tar kontakt 

2022-0605 Välkommen till SKKs avelskonferens! Styrelsen noterade informationen 

2022-0603 Beslut om dispens för examination för Alexandra  Styrelsen beslutade enligt ansökan 

2022-0617 Anna Friberg utökan av rasregister Ansökan tillstyrkt 

2022-0609 Saknas resultat för FBK special 6-7/8 Rasklubbens ordförande har 
informerats och arbetar med frågan 

2022-0612 SKK 2030 åker på turné Styrelsen noterade informationen 

  Monica Wikner vidareutbildning Chihuahua Ansökan tillstyrkt 

2022-0614 Om utskick gällande nya nummerlappar - alla 
mailadresser syns 

Sekreterare kontaktar utställnings-
admin ang detta 

2022-0570 Ang skrivelse om Felfärgade Diskuterades 

2022-0616 Enkät från SKKs utbildningskommitté Ordförande gavs i uppdrag att svara 
på frågorna 

 
Angående monter på Hundrastorget. Beslutades att ansöka om gemensam monter. Kathleen 

Berggren har huvudansvar. Beslutades om att lägga max 15000 kronor på aktiviteten. Beloppet avser 

endast den gemensamma montern för SDHKs raser där alla rasklubbar får erbjudande att deltaga. 

Sekreterare informerade om en påbörjad logg över alla beslut fattade i SDHK. Årets beslut finns 

listade. 

Rasklubbsrådgivningen: 
Från senaste möte har det förts flera positiva dialoger med olika rasklubbar. 
 
Domarkommittén: 
Redogjorde för kommitténs arbete. 
 
Utställningskommittén: 
Rapporterade från kommitténs arbete. Utställningskommittén planerar för ett avstämningsmöte och 
äskar 10 000 kr för detta. Styrelsen beslutade enligt önskemålet. 
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Avelskommittén: 
SDHK-AK redogjorde för en planerad avelskonferens och la fram en budget.  
Beslutades att hålla avelskonferens den 21 januari 2023 i SKKs lokaler till en budget på 21 050 kr. 
Beslutades att rasklubbarna får skicka två personer utan kostnad. Önskar man skicka fler så kostar 
det 500 kr per person.  
 
PR, info och IT: 
Inget att rapportera 
 
§63 AU ärenden 

2022-09-13 Beslut om att öppna anmälan till Timrå till 12:00 2022-09-13. Styrelsen fastställde 

beslutet. 

§64 Övriga ärenden 

Inga övriga ärenden 

§65 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 

2024 är SDHK 25 år. Därför planerar vi en jubileumsutställning i Eskilstuna den 24 augusti 2024 och 

välkomnar rasklubbarna att ha en special i samband med den.  

§66 Nästa möte:  

2022-10-11 via Teams kl. 19:00 

§67 Mötets avslutande 

Viceordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 

Signeras digitalt via min.ebox.nu 

Kathleen Berggren, viceordförande  Agnes Thorlaksdottir, vid protokollet 

Taru Ylikylä, justerare 
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Protokoll styrelsemöte 2022-09-13 


Närvarande: Agnes Thorlaksdottir, Urban Prytz, Kathleen Berggren, Michael Bloom, Taru Ylikylä,  


Adjungerad: Sara Nordin 


Anmält förhinder:  Lars-Olof Carlén, Nathalie Omre 


Inte anmält förhinder: Anne Weiefors, 


 


§56 Mötets öppnande 


Viceordförande Kathleen Berggren öppnade upp mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 


§57 Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


§58 Val av protokollförare 


Sekreterare Agnes Thorlaksdottir valdes till protokollförare. 


§59 Val av protokolljusterare 


Taru Ylikylä valdes till att jämte viceordförande Kathleen Berggren justera protokollet. 


§60 Genomgång av föregående mötesprotokoll 


Föregående mötesprotokoll lästes igenom och godkändes med förtydligande gällande 


viceordförandes möte på SKK som gällde ”Marknadsföring av våra rashundar”. 


Kommentar till rapporten från Sara Nordin ang samtal med Hildeward Hoendrken. Det visade sig i 


samtal med SKKs ordförande Thomas Uneholt att konferensen är betydligt större än en 


brackycefalkonferens. Bland annat kommer man att beröra den problematik som berör rashundar i 


Tyskland gällande bland annat nakenhundar. Det ska vara ett steg till att hitta en samarbetsplatform 


för några större europeiska kennelklubbar. 


§61 Ekonomisk rapport 


Ekonomin är god. Styrelsen har en del frågor om hur posterna fördelas. 


Beslutades att snarast kalla kassören till ett extra ekonomimöte, senast före nästa styrelsemöte den 


11 oktober 2022. 


§62 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  


Ordföranden: 
Inget att rapportera 
 
Viceordförande: 
Inget att rapportera 
 
  







Sekreterare:  


Diarienr Beskrivning Åtgärd/kommentar 


2022-0593 
2022-0594 


Alexandra Drott Staedler önskar utbilda sig på 
Boston och Pekingese 


Beslut: godkänna ansökan för 
Pekingese. När gäller ansökan om 
Bostonterrier så avvaktar SDHK 
utgången av den skrivelse som 
rasklubbarna har skickat till SKK. 


2022-0560 CCCs skrivelse ang Tyskland Styrelsen noterade informationen 


2022-0599 FCI championat för juniorer och veteraner Styrelsen noterade informationen 


2022-0600 Domare Boden 2024 SDHK-UK tar kontakt med FBK 


2022-0602 Angående utställning i Boden 2024 SDHK-UK tar kontakt 


2022-0605 Välkommen till SKKs avelskonferens! Styrelsen noterade informationen 


2022-0603 Beslut om dispens för examination för Alexandra  Styrelsen beslutade enligt ansökan 


2022-0617 Anna Friberg utökan av rasregister Ansökan tillstyrkt 


2022-0609 Saknas resultat för FBK special 6-7/8 Rasklubbens ordförande har 
informerats och arbetar med frågan 


2022-0612 SKK 2030 åker på turné Styrelsen noterade informationen 


  Monica Wikner vidareutbildning Chihuahua Ansökan tillstyrkt 


2022-0614 Om utskick gällande nya nummerlappar - alla 
mailadresser syns 


Sekreterare kontaktar utställnings-
admin ang detta 


2022-0570 Ang skrivelse om Felfärgade Diskuterades 


2022-0616 Enkät från SKKs utbildningskommitté Ordförande gavs i uppdrag att svara 
på frågorna 


 
Angående monter på Hundrastorget. Beslutades att ansöka om gemensam monter. Kathleen 


Berggren har huvudansvar. Beslutades om att lägga max 15000 kronor på aktiviteten. Beloppet avser 


endast den gemensamma montern för SDHKs raser där alla rasklubbar får erbjudande att deltaga. 


Sekreterare informerade om en påbörjad logg över alla beslut fattade i SDHK. Årets beslut finns 


listade. 


Rasklubbsrådgivningen: 
Från senaste möte har det förts flera positiva dialoger med olika rasklubbar. 
 
Domarkommittén: 
Redogjorde för kommitténs arbete. 
 
Utställningskommittén: 
Rapporterade från kommitténs arbete. Utställningskommittén planerar för ett avstämningsmöte och 
äskar 10 000 kr för detta. Styrelsen beslutade enligt önskemålet. 
 







Avelskommittén: 
SDHK-AK redogjorde för en planerad avelskonferens och la fram en budget.  
Beslutades att hålla avelskonferens den 21 januari 2023 i SKKs lokaler till en budget på 21 050 kr. 
Beslutades att rasklubbarna får skicka två personer utan kostnad. Önskar man skicka fler så kostar 
det 500 kr per person.  
 
PR, info och IT: 
Inget att rapportera 
 
§63 AU ärenden 


2022-09-13 Beslut om att öppna anmälan till Timrå till 12:00 2022-09-13. Styrelsen fastställde 


beslutet. 


§64 Övriga ärenden 


Inga övriga ärenden 


§65 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 


2024 är SDHK 25 år. Därför planerar vi en jubileumsutställning i Eskilstuna den 24 augusti 2024 och 


välkomnar rasklubbarna att ha en special i samband med den.  


§66 Nästa möte:  


2022-10-11 via Teams kl. 19:00 


§67 Mötets avslutande 


Viceordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 
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